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Protokół Nr IV/ 2011 

z  IV sesji Rady Gminy Nowa Słupia 

   odbytej w dniu 25 lutego 2011 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 

w godz. 9.00- 13.10 
 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

W obradach brali udział również sołtysi gminy Nowa Słupia. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 

2. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy Nowa Słupia, 

3. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy Nowa Słupia, 

4. Pan Andrzej Romański – Kierownik Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej               

w Rudkach, 

5. Pani Anna Głowacka – podinspektor ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

obsługi G.K.R.P.A, 

6. Pani Lucyna Spelak - kustosz Muzeum Starożytnego Hutnictwa w Nowej Słupi, 

7. Pan Piotr Sadłocha - Dyrektor Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej w Łagowie, 

8. Pan Ludwik Ozoń – członek Rady Sołeckiej sołectwa Rudki, 

9. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”, 
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski otworzył obrady, przywitał radnych 

oraz wszystkich uczestników sesji. 

Na podstawie § 37 Statutu Gminy Nowa  Słupia i  listy  obecności  radnych  stwierdził  quorum 

i oznajmił, że obrady są prawomocne. 
 

Następnie zaproponował następujący porządek obrad:  
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 

5. Sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej. 

6. Podjęcie uchwał:  

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2011 rok, 

- w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2011r., 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 

2011-2021, 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowa Słupia na 2011 rok, 

- w sprawie zaciągnięcia kredytu, 

- w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Nowa Słupia oraz ustalenia 

wysokości dopłat z budżetu Gminy dla odbiorców usług, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XI/63/95 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 26 września 

1995r. w sprawie powołania Zakładu Budżetowego oraz zmiany statutu Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach,  
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- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Nowa Słupia na 2011 rok, 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011-

2013 w Gminie Nowa Słupia, 

- w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

- w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, 

- w sprawie skargi Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowej Słupi z dnia 

31.01.2011r. dotyczącej działalności Wójta Gminy Nowa Słupia. 

7.  Interpelacje i zapytania radnych. 

      8.  Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad. 
 

Uwag czy też wniosków do powyższego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał ww. porządek obrad pod głosowanie: 

Głosowanie: 

za – 15  

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski poinformował Radę, iż nie wpłynął do 

niego żaden pisemny wniosek o dokonanie poprawy treści protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

Zadał pytanie czy są uwagi, co do jego treści.  Uwag czy też wniosków nie zgłoszono.  

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy poprosił o formalne przyjęcie protokołu z 

III sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu 31.12.2010r.  

Głosowanie: 

za – 15 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół Nr III/2010 z III sesji Rady Gminy Nowa 

Słupia odbytej w dniu 31.12.2010r został przyjęty jednogłośnie.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka poinformował, że w okresie od ostatniej sesji odbytej w 

dniu 31.12.2010r.: 

- rozpoczęły się zebrania wiejskie pod kątem wyboru sołtysa i rady sołeckiej nowej kadencji. 

Do chwili obecnej zebrania takie odbyły się w następujących sołectwach: Milanowska Wólka, 

Dębno, Hucisko, Baszowice. Pozostało do przeprowadzenia jeszcze 16 takich zebrań. Jak do 

tej pory sołtysami nowej kadencji pozostały te same osoby jak dotychczas, 

- odbył spotkanie z mieszkańcami Bartoszowin pod kątem rozważenia propozycji budowy w 

ich miejscowości masztu oraz z mieszkańcami Nowej Słupi odnośnie sposobu rozliczenia się z 

wpłat dokonanych na budowę kanalizacji, 

- udzielił wspólnie z innymi wywiadu w radio „Kielce” na temat braku możliwości wejścia 

firmy remontowej do budynku OSP w Nowej Słupi ze względu na opór stawiany przez zarząd 

OSP w Nowej Słupi, 

- uczestniczył w siedmiu rozprawach sądowych w sprawie złożonych protestów, co do 

niektórych wyników wyborów samorządowych w 2010r. – wszystkie protesty zostały 

odrzucone, 

- uczestniczył w trzech spotkaniach z Dyrekcją Świętokrzyskiego Parku Narodowego 
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dotyczących organizacji tegorocznego „Jarmarku Świętokrzyskiego”, 

- brał udział w koncercie „Arki Noego” w kościele parafialnym w Nowej Słupi, 

- brał udział w debacie TVP3 Kielce w sprawie targów pracy, które odbędą się w Gminnym 

Ośrodku Kultury w Rudkach w dniu 12 maja 2011r., 

- uczestniczył w dwóch wspólnych posiedzeniach komisji Rady Gminy Nowa Słupia, 

- brał udział w akademii szkolnej Szkoły Podstawowej w Nowej Słupi z okazji 148 rocznicy 

Powstania Styczniowego. 

Ponadto poinformował, że: 

- od 27 lutego br. rozpoczną się zebrania sprawozdawczo-wyborcze zarządów OSP z terenu 

gminy Nowa Słupia. Odczytał gdzie się one odbędą, kiedy i o której godzinie, 

- 4 marca br. w budynku OSP w Nowej Słupi odbędzie się rozprawa administracyjna w sprawie 

ustalenia własności gruntu, na którym usytuowana jest remiza strażacka OSP w Nowej Słupi, 

- odwołał dyscyplinarnie dotychczasowego kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Nowej Słupi, 

- trwa konkurs na stanowisko kierownika referatu techniczno – inwestycyjnego naszego urzędu 

(pani Agnieszka Widz pełni tylko obowiązki takiego kierownika). 

Na zakończenie swojego wystąpienia Pan Wójt odczytał pismo, jakie w odpowiedzi 

wystosował do Pana Leonarda Zyzmana - Przewodniczącego Społecznego Komitetu Budowy 

Kanalizacji w Nowej Słupi, a dotyczące przekazania na rzecz Gminy Nowa Słupia środków 

finansowych zgromadzonych na koncie Społecznego Komitetu Budowy Kanalizacji w Nowej 

Słupi.     
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z działań pomiędzy sesjami. 
 

Sprawozdania dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski. Poinformował, 

że od ostatniej sesji brał udział: 

- w Przeglądzie Zespołów Jasełkowych organizowanym w Gminnym Ośrodku Kultury                  

w Rudkach. Podziękował nauczycielom i uczniom za wkład i pracę w przygotowaniu tych 

przedstawień, 

- w występie „Arki Noego” w kościele Parafialnym w Nowej Słupi, 

- w zebraniu wiejskim dotyczącym wyborów sołtysa i rady sołeckiej w Milanowskiej Wólce, 

- w wspólnych posiedzeniach komisji Rady Gminy. 

Ponadto przygotowywał materiały na dzisiejszą sesję oraz na zmianę z wiceprzewodniczącymi 

pełnił w urzędzie gminy dyżury w każdą środę od godz. 9.00 do 11.00.  
 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej. 
 

Sprawozdania dokonał Pan Piotr Sadłocha - Dyrektor Stowarzyszenia Rozwoju Wsi 

Świętokrzyskiej w Łagowie, 

Poinformował, że stowarzyszenie m.in.: 

- wykonało zdjęcia lotnicze obszaru Lokalnej Grupy Działania, które wykorzystywane są do 

promocji regionu,  
- wydało folder promujący Gminy należące do stowarzyszenia, 

- promowało Gminy należące do stowarzyszenia na II Międzynarodowych Targach Turystyki 

Wiejskiej i Agroturystyki AGROTRAVEL,  

- wydało 500 szt. kalendarzy 

- opublikowało materiał promujący obszar LGD w marcowym wydaniu czasopisma "Magazyn 

ŚWIAT", rozprowadzanym na Międzynarodowych Targach Turystycznych w Berlinie. Tekst został 

wydany w języku polskim i niemieckim,  

Ponadto Stowarzyszenie dofinansowano m.in. organizację wydarzeń w gminie Nowa Słupia 

takich jak: 
- akcję "Ferie na sportowo" w Szkole Podstawowej i Publicznym Gimnazjum nr 2 w Rudkach,  

- święto Polskiej Niezapominajki w Szkole Podstawowej w Jeziorku,  
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- dzień Dziecka w Szkołach Podstawowych w: Rudkach, Paprocicach, Starej Słupi, Mirocicach, 

Jeleniowie.  

Dofinansowanie m.in. otrzymał również projekt związany z remontem dwóch remiz: OSP w Nowej 

Słupi i Mirocicach.  

Następnie  pan Piotr Sadłocha przedstawił plany działania stowarzyszenia na ten rok. 

Radny pan Jan Czaja zadał pytanie, czy Koło Gospodyń Wiejskich może pozyskać 

dofinansowanie i kto może taki wniosek złożyć. 

Pan Piotr Sadłocha w odpowiedzi stwierdził, że jak najbardziej - wniosek może złożyć 

przewodnicząca KGW jako osoba fizyczna lub Koło Gospodyń Wiejskich, jeśli posiada 

osobowość prawną np. jako stowarzyszenie zarejestrowane w KRS-ie..   

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski poprosił o podanie łącznej kwoty 

dofinansowania naszej gminy ze strony Stowarzyszenia. Następnie zadał pytanie, czy OSP 

Mirocice może stracić dofinansowanie na rozbudowę swojej remizy w przypadku, jeśli nie 

dojdzie do remontu budynku OSP w Nowej Słupi.  

Pan Piotr Sadłocha odpowiedział, że jest to kwota ok. 400.000 zł oraz że Gmina Nowa Słupia 

może utracić dofinansowanie przeznaczone tylko dla OSP w Nowej Słupi. 

Innych pytań nie było. 
 

Ad. pkt. 6 Podjęcie uchwał: 
 

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2011 rok 
 

Uwag czy też pytań do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/1/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 

Gminy na 2011 rok. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/1/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2011r. 
 

Uwag czy też pytań do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/2/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Gminy na 2011r. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/2/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
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W tym miejscu obrad na prośbę pani skarbnik Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester 

Kozłowski ogłosił przerwę trwającą w godz. 10.00 – 10.10. 
 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 

2011-2021 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy pani Marzanna Jop. 

Uwag czy też pytań do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/3/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2011-2021. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/3/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowa Słupia na 2011 rok 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy pani Marzanna Jop. 

Omówiła poszczególne załączniki uchwały budżetowej. 

Dodała, że odnośnie projektu budżetu gminy, wieloletniej prognozy finansowej jak                            

i zaplanowanego długu otrzymaliśmy z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

pozytywne opinie.  

Radny pan Robert Klefas stwierdził, że projekt budżetu był szczegółowo omawiany na dwóch 

posiedzeniach połączonych komisji. Pomimo trudności, jakie wiążą się z jego uchwaleniem, 

jest to budżet inwestycyjny, z którego 40% środków przeznacza się na kontynuację 

rozpoczętych w poprzednich latach inwestycji, pokrywa wszystkie środki na działania własne 

gminy a cięcia, które teraz nastąpiły w budżecie w późniejszym czasie poprzez zmiany do 

budżetu będą uzupełniane. Niepokojącym może być procent zadłużenia – 59,05 % dochodów 

gminy, ale przy założeniach wieloletniej prognozy finansowej gminy, przy racjonalnym 

wydatkowaniu i gospodarowaniu budżetem – w ciągu najbliższych lat to zadłużenie się 

zmniejszy. 

Radny pan Rafał Piasecki stwierdził, że chociaż budżet ten nie jest optymistyczny ze względu 

na jego stopień zadłużenia, to będzie głosował za jego przyjęciem. Dla jego miejscowości 

udało się wygospodarować pewne środki finansowe, a to dlatego, że jest to ciągłość inwestycji 

z ubiegłego roku. Podkreślił także, że szukając oszczędności Rada Gminy nie powinna 

wkraczać w kompetencje Wójta Gminy (co do wynagrodzeń pracowników urzędu gminy) jak 

to miało miejsce na posiedzeniu komisji.     

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski wyjaśnił, że na ostatnim posiedzeniu 

komisji nie padło stwierdzenie, że chcemy komuś zabrać premię. Była długa rozmowa na temat 

budżetu, który jest bardzo okrojony i każde przesunięcie nawet tysiąca złotych powoduje duże 

zmiany. Dyskutowano tylko na temat skąd wziąć pieniądze na utrzymanie Gminnego Ośrodka 

Kultury w Rudkach. Jeden z radnych zauważył, że są jakieś środki na rozdziale „urzędy gmin” 

i zadał pytanie w tym zakresie. Natomiast nie padło stwierdzenie, że chcemy komuś zabrać 

premię. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Ryszard Karpiński stwierdził, że budżet ten jest realny 

do wykonania. Jest to budżet, który wiąże się z wcześniejszymi latami – wykonane zostały 

drogi w ramach tzw. „Schetynówek”, którymi teraz możemy się szczycić. 

Radny pan Jerzy Roman zadał pytanie, kiedy ruszy budowa wodociągu Włochy-Skały. 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi, że najpierw musi być ukończona budowa wodociągu na 

Pokrzywiance i Cząstkowie. Poza tym, aktualnie przegotowywany jest wniosek o 

dofinansowanie min. budowy wodociągu dla Włoch i Skał. 

Radny pan Jan Czaja opowiedział się za przyjęciem tego budżetu, prosząc jednocześnie                   

o ukończenie rozpoczętej modernizacji drogi wojewódzkiej na odcinku Nowa Słupia – 

Sosnówka wraz z budową chodnika dla pieszych. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski podsumowując dyskusję na temat 

budżetu stwierdził, że bardzo różni się on od ubiegłorocznego, gdzie było mnóstwo rocznych 

inwestycji. Jednak należy tu wziąć pod uwagę jedną rzecz – cofnąć się 4 lata wstecz. 

Straciliśmy dwa lata na inwestycje, które nie mogły ruszyć. W pierwszym roku ubiegłej 

kadencji zamiast działać i pisać wnioski o dofinansowanie inwestycji, to była jedna wielka 

kłótnia i nic się nie działo. W drugim roku wnioski te dopiero uzyskiwały akceptację, w 

trzecim roku ruszyliśmy z inwestycjami i dopiero zaczęło się coś dziać. Ten ubiegłoroczny 

budżet był bardzo ambitny i w 95% został wykonany. Tegoroczny budżet jest bardzo odmienny 

od ubiegłorocznego – musimy oszczędzać. Mamy zadłużenie w wysokości 59,05 % dochodów 

gminy - nie możemy przekroczyć 60% zadłużenia. Są zarezerwowane środki na wszystkie 

inwestycje, które są z dofinansowaniem unijnym. Dobrym pomysłem jest tak jakby 

„wystudzenie” tego budżetu, poczekanie na nabór następnych wniosków i wtedy realizacja 

nowych zadań inwestycyjnych na następne lata. Będzie głosował za jego przyjęciem. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/4/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowa 

Słupia na 2011 rok. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/4/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski wręczył panu Wójtowi przyjęty na ten 

rok budżet gminy, prosząc o jego realizację i znalezienie w międzyczasie sposobu na 

pozyskanie dodatkowych środków finansowych.   
 

- w sprawie zaciągnięcia kredytu 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy pani Marzanna Jop. 

Przewodniczący Rady Gminy podkreślił, że to nie jest żaden dodatkowy kredyt, a jego kwota 

jest już ujęta w uchwale budżetowej.  

Uwag czy też pytań do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/5/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 



 7 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/5/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki 
 

Uwag czy też pytań do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/6/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/6/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Nowa Słupia oraz 

ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla odbiorców usług 

 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonał Kierownik Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach pan Andrzej Romański. Podkreślił, że stawki opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków od roku 2009 nie były zmieniane. Z 

wykonanej kalkulacji kosztów okazało się, że nie jest możliwe utrzymanie tych taryf na 

obecnym poziomie i powinien nastąpić ich wzrost od 10 do 13%. 

Uwag czy też pytań do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/7/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy 

Nowa Słupia oraz ustalenia wysokości dopłat z budżetu Gminy dla odbiorców usług. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/7/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
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- w sprawie zmiany uchwały Nr XI/63/95 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 26 września 

1995r. w sprawie powołania Zakładu Budżetowego, oraz zmiany statutu Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonał Kierownik Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach pan Andrzej Romański.  

Uwag czy też pytań do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/8/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XI/63/95 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 26 września 1995r. w sprawie powołania Zakładu Budżetowego, 

oraz zmiany statutu Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/8/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Nowa Słupia na 2011 rok 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała podinspektor ds. współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz obsługi G.K.R.P.A  - pani Anna Głowacka. 

Radna pani Jadwiga Kot zwróciła się zapytaniem od kiedy będzie podpisana umowa z panią 

psycholog na świadczenie porad w Ośrodku Zdrowia w Nowej Słupi. 

W odpowiedzi pani Anna Głowacka wyjaśniła, że pani psycholog będzie świadczyć takie 

usługi w Ośrodku Zdrowia w Nowej Słupi od 1 marca br.  

Innych pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/9/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia na 2011 rok. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/9/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011-

2013 w gminie Nowa Słupia 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała podinspektor ds. współpracy z 
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organizacjami pozarządowymi oraz obsługi G.K.R.P.A  - pani Anna Głowacka. 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/10/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011-2013 w gminie Nowa Słupia. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/10/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała podinspektor ds. współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz obsługi G.K.R.P.A  - pani Anna Głowacka. 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/11/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/11/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

W tym miejscu obrad Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski ogłosił przerwę 

trwającą w godz. 11.25 – 11.45. 
 

- w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała inspektor ds. obsługi rady gminy i 

dowodów osobistych pani Urszula Kozłowska. 

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/12/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin 

Gór Świętokrzyskich. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             
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p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/12/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie skargi Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowej Słupi z dnia 

31.01.2011r. dotyczącej działalności Wójta Gminy Nowa Słupia  
 

 

Radny pan Robert Klefas stwierdził, że w jego przekonaniu skarga ta zawiera wiele 

obraźliwych zarówno dla urzędu wójta jak i jego osoby epitetów, natomiast nie zawiera 

merytorycznych treści. Są to wynurzenia 3-ech czy 4-ech osób, które uzurpują sobie prawo 

poprzez zasiedzenie do własności nad budynkiem OSP w Nowej Słupi. Zaznaczył, że Gmina 

Nowa Słupia ponosi wyjątkowo duże nakłady finansowe na funkcjonowanie tego budynku (za 

energię elektryczną i telefon ok. 4.000 zł za ostatni okres rozliczeniowy).  

Ponadto podkreślił taki fakt, że radny poprzedniej kadencji głosując za przyjęciem uchwały 

gdzie min. były zapisy dotyczące remontu budynku OSP w Nowej Słupi stanowił prawo 

miejscowe, które to prawo swoim zachowaniem teraz sam łamie. Poprzez zachowanie 3-4 ludzi 

możemy stracić całkowite dofinansowanie na to zadanie w kwocie 381.000 zł. Dodał, że po 

spotkaniach ze społeczeństwem wiemy, że zachowanie „okupacyjne” tych ludzi spotyka się z 

jednoznacznym potępieniem. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski przedstawił koszty związane z 

utrzymaniem wszystkich jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Nowa 

Słupia w rozbiciu na poszczególne jednostki oraz liczbę członków w dniu walnego zebrania 

strażaków w danych jednostkach. 

Pan Wójt przypomniał, że 3 lata temu wykonano następujące prace przy budynku OSP w 

Nowej Słupi, tj: ocieplono ten budynek, wykonano zewnętrzną elewację, zabezpieczono część 

dachu, zamontowano nowe drzwi antywłamaniowe, wykonano schody wejściowe zewnętrzne 

wraz z barierkami.  

Wtedy nikt nie protestował, nie zabierał kluczy – wręcz odwrotnie. 

Aktualnie w tym budynku poza garażami, które są wykorzystywane na samochody strażackie, 

na pierwszym piętrze są użytkowane tylko dwa pomieszczenia – pozostałe są puste oraz puste 

jest całe drugie piętro. Całość jest w fatalnym stanie, wszędzie jest brud, a sanitariaty nie 

nadają się już do użytku. 

Pan Wójt chronologicznie przedstawił, według posiadanych dokumentów, wszystkie zdarzenia 

jakie miały miejsce w kwestii jeszcze nie rozpoczętego remontu budynku OSP w Nowej Słupi, 

tj: 

- ustalenia podjęte na posiedzeniu Rady Sołeckiej w Nowej Słupi w dniu 11.01.2010r., min. 

konieczność przebudowy, wyremontowania i wyposażenia świetlicy wiejskiej wraz z siłownią  

i zagospodarowaniem pomieszczeń w budynku Domu Strażaka w Nowej Słupi, 

- pozytywne zaopiniowanie przedstawionego Planu Odnowy Miejscowości Nowa Słupia (w 

tym min. przeprowadzenie remontu w Domu Strażaka w Nowej Słupi) na zebraniu wiejskim 

sołectwa Nowa Słupia w dniu 25.01.2010r., 

- podjęcie uchwały Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 29.01.2010r. w sprawie zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Nowa Słupia, za przyjęciem której wszyscy radni obecni na sesji 

głosowali jednogłośnie, 

- przyjęcie planu działania OSP w Nowej Słupi na spotkaniu nowosłupskich strażaków w dniu 

21.02.2010r., w którym w pkt. 6 Planowane inwestycje, remonty wpisano: „remont wewnątrz 

budynku remizy strażackiej”. Plan ten został podpisany przez prezesa OSP w Nowej Słupi pana 

Wiesława Trzcińskiego, skarbnika pana Artura Szlefarskiego i sekretarza panią Iwonę 

Szlefarską (wnioskodawcy dzisiejszej skargi). 
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Mając przyjęty Plan Odnowy Miejscowości Nowa Słupia Wójt wystąpił do Stowarzyszenia 

Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej o ocenę merytoryczną i ekonomiczną projektu pn: „Adaptacja 

pomieszczeń budynków OSP Mirocice i OSP Nowa Słupia z przeznaczeniem na świetlice 

wiejskie wraz z zakupem wyposażenia”. Okazało się, że środki na dofinansowanie można 

pozyskać tylko wtedy, jak będzie potwierdzenie na piśmie, iż Gmina Nowa Słupia jest 

właścicielem budynku OSP w Nowej Słupi. W związku z tym został skierowany wniosek do 

Starostwa Powiatowego w Kielcach o uznanie, że nieruchomość ta stanowi własność Gminy 

Nowa Słupia. W odpowiedzi otrzymał decyzję z dnia 2 marca 2010r. orzekającą w swej treści 

że nieruchomość oznaczona działką nr 1423/1 o pow. 5489m² zabudowana remizą OSP 

stanowi mienie gminne. Decyzja ta stała się prawomocna w dniu 19.03.2010r. i nadal 

obowiązuje, choć jest wznowione postępowanie administracyjne w jej sprawie.  

Po pozytywnym zaopiniowaniu tego projektu, 16.08.2010r. pan Wójt podpisał wspólnie z 

Marszałkiem Województwa Świętokrzyskiego oraz Członkiem Zarządu umowę na jego 

dofinansowanie. Na podstawie tej umowy Gmina Nowa Słupia zaciągnęła zobowiązanie w 

postaci dofinansowania do 75% kwoty wykonanego zadania tj. 381.501 zł. Mając podpisaną 

już umowę ogłoszony został przetarg na wykonanie tych inwestycji. W dniu 3.09.2010r. 

wyłoniony został wykonawca, z którym pan Wójt w dniu 22.09.2010r. podpisał umowę, w 

której określono termin wykonania zadania, tj. od 04.10.2010r. do 29.04.2011r.  

W związku z powziętymi informacjami o sprzeciwie ze strony prezesa OSP w Nowej Słupi w 

przekazaniu wykonawcy na czas remontu  kluczy do budynku OSP w Nowej Słupi podjął 

następujące działania: 

- w dniu 16.08.2010r. wystosował do prezesa OSP w Nowej Słupi pana Wiesława Trzcińskiego 

pismo z prośbą o opuszczenie na czas remontu pomieszczeń z wyłączeniem garaży 

zajmowanych przez strażaków OSP w Nowej Słupi w terminie do 31.08.2010r., 

- w związku z niewykonaniem tej prośby wysłał 2-osobową komisję do remizy celem 

pozyskania kluczy do budynku OSP w Nowej Słupi. Próby pozyskania kluczy nie powiodły 

się. Pracownicy sporządzili notatkę służbową, którą pan Wójt odczytał w całości, 

- wystosował kolejne pismo do prezesa OSP w Nowej Słupi, będące odpowiedzią na jego 

korespondencję z dnia 31.08.2010. Treść tego pisma odczytała w całości Sekretarz Gminy pani 

Izabela Dziewięcka, 

- w związku z informacjami pozyskanymi przez Radę Sołecką o wątpliwościach prezesa OSP 

czy po remoncie straż będzie mogła dalej zajmować swoje pomieszczenia, pan Wójt 

wystosował w dniu 06.09.2010r. do niego kolejne pismo informujące, iż nadal do dyspozycji 

OSP w Nowej Słupi będą garaże oraz wyremontowane, dotychczas zajmowane pomieszczenia. 

Z pozostałych wyremontowanych pomieszczeń strażacy będą mogli korzystać na zasadach 

ogólnych, 

- z braku jakiegokolwiek odzewu ze strony prezesa OSP w Nowej Słupi, w dniu 20.09.2010r. 

pan Wójt wystosował kolejne pismo, w którym poinformował go, iż po upływie wyznaczonego 

kolejnego terminu przekazania kluczy, jeśli nie zostaną one przekazane to budynek remizy i 

pomieszczenia dotychczas zajmowane przez OSP zostaną komisyjnie otwarte celem 

przekazania ich wykonawcy do przeprowadzenia remontu. 

W związku z destrukcyjnymi działaniami prezesa OSP w Nowej Słupi, Policja w Nowej Słupi 

skierowała do Sądu w Ostrowcu Świętokrzyskim wniosek o jego ukaranie. 

Pan Wójt w tym miejscu odczytał odpis wyroku nakazowego, który uznaje prezesa OSP w 

Nowej Słupi za winnego tego, że w okresie od 01.09.2010r. do 02.11.2010r. w miejscowości 

Nowa Słupia w województwie świętokrzyskim ze złośliwości uniemożliwił korzystanie ze 

znajdujących się w budynku ochotniczej straży pożarnej urządzeń przeznaczonych do użytku 

publicznego odmawiając wydania kluczy do budynku. 

Po otrzymaniu tego odpisu wyroku Sądu w Ostrowcu Świętokrzyskim ponownie pan Wójt 

wystosował do prezesa OSP w Nowej Słupi pana Wiesława Trzcińskiego pismo, którego 
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sentencją było stwierdzenie, że polubowne rozwiązanie problemu i przekazanie kluczy do 

budynku zajmowanego przez OSP na czas remontu jest jedyną, sensowną i racjonalną drogą, 

która zapobiegnie ujemnym konsekwencjom i tym samym pozwoli uniknąć drogi 

postępowania sądowego. Pozostając w nadziei na pozytywny skutek rozwiązania problemu 

prosił o przekazanie kluczy do dnia 24.01.2011r. Pismo to nie zostało przez Pana Trzcińskiego 

przyjęte (zwrot korespondencji). Dlatego też, w dniu 25.01.2010r. po raz kolejny pan Wójt 

wystosował do niego pismo, w którym zobowiązał prezesa OSP w Nowej Słupi do przekazania 

do dnia 31.01.2011r. kluczy oraz opróżnienia na czas wykonywanego remontu pomieszczeń 

zajmowanych przez strażaków z wszelkiego wyposażenia. Pan Wójt w tym piśmie 

zaproponował również przechowanie wyposażenia strażaków w dotychczas zajmowanym 

budynku OSP na drugim piętrze, które nie będzie objęte przedmiotowym remontem. Treść tego 

pisma odczytała Sekretarz Gminy pani Izabela Dziewięcka. 

W odpowiedzi, pan Wójt otrzymał 3 stronicowe pismo zawierające min. różne epitety pod jego 

adresem. Poza tym pismem, poszły skargi do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w 

Kielcach i do Starosty Kieleckiego, który to Starosta zgodnie właściwością przekazał tę skargę 

do rozpatrzenia przez Radę Gminy Nowa Słupia.   

W przedmiotowej skardze zarzucano min. iż w czasie remontu będą uniemożliwione działania 

ratownicze straży, co jest wierutną bzdurą. Remont nie obejmuje garaży, w których znajdują 

się wozy i sprzęt strażacki.   

Pan Wójt podkreślił, że przedstawiając po kolei wszystkie zdarzenia jakie miały miejsce w 

kwestii jeszcze nie rozpoczętego remontu budynku OSP w Nowej Słupi, w oparciu o 

przedstawione dokumenty chciał radnym dać obraz, czy rzeczywiście działania z jego strony 

określane na piśmie, były działaniami, które mogłyby wzbudzić jakiekolwiek wątpliwości co 

do złych z jego strony zamiarów. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski przypomniał, że pan Trzciński w 

trakcie audycji radiowej twierdził, iż nie było ze strony pana Wójta informacji o planowanym 

rozpoczęciu remontu. Z tego co zostało dziś odczytane w tej sprawie wiemy, że było aż 5 pism 

ze strony Urzędu Gminy informujące prezesa OSP w Nowej Słupi o konieczności rozpoczęcia 

remontu pomieszczeń budynku OSP w Nowej Słupi.  

Pytań czy też uwag do niniejszej uchwały nie zgłoszono.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał uchwałę Nr IV/13/11 Rady 

Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011 roku w sprawie skargi Zarządu Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Nowej Słupi z dnia 31.01.2011r. dotyczącej działalności Wójta Gminy Nowa 

Słupia. 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  

Głosowanie: 

za – 15 radnych: p. Jan Czaja, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Anna Janus,                       

p. Ryszard Karpiński, p. Robert Klefas, p. Jadwiga Kot, p. Urszula Kozłowska,  p. Sylwester 

Kozłowski, p. Halina Misiurska, p. Ewa Pastuszyńska,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman,             

p. Przemysław Stelmaszczyk, p. Józef Świetlik.                

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0   
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IV/13/11 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 lutego 2011r.  

została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 7 Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny pan Jerzy Roman: 

- prosił o wykonanie brakujących 300 m asfaltu drogi w Skałach (do 6 gospodarstw), 

- zadał pytanie, czy i kiedy zostanie wykonany II etap modernizacji oświetlenia ulicznego 

(obejmujący Skały-Hektary i Skały-Włochy). 
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Radna pani Ewa Pastuszyńska zwróciła się z prośbą o utwardzenie terenu wokół tablicy 

informacyjnej na ulicy Świętokrzyskiej w Nowej Słupi. 

Radny pan Przemysław Stelmaszczyk zadał następujące pytania: 

- na jakim etapie przedstawia się sprawa przyszłej gazyfikacji gminy Nowa Słupia, 

-  czy opracowany jest jakiś plan utwardzenia placu targowego w Rudkach. 

Radny Jan Czaja: 

- zadał pytanie, czy w tym roku będzie robiona droga gminna w Serwisie (do pana 

Mergalskiego), 

- zwrócił się z prośbą o uzupełnienie oświetlenia ulicznego w Serwisie. 

Radny pan Józef Świetlik zwrócił się z prośbą: 

- o interwencję do Dyrektora Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach w 

sprawie poprawy nawierzchni drogi wojewódzkiej na odcinku Jeziorko – Mirocice, 

- o wyrównanie ok. 1 km nawierzchni drogi gminnej (od drogi wojewódzkiej na Jeziorko-

.Zarzecze). 

Radna pani Halina Misiurska zwróciła się z prośbą o wykonanie tabliczek informacyjnych z 

numerami posesji dla miejscowości Jeleniów. 

Radna pani Anna Janus zwróciła się z zapytaniem, czy jest możliwość w ramach tzw. 

„Schetynówek” wykonać asfaltową nawierzchnię drogi Trzcianka – Kawkaz. 

Radny pan Robert Klefas: 

- zadał pytanie, czy zostaną poczynione drobne bieżące naprawy dróg lokalnych, głównie w 

Baszowicach na odcinku od stawu w stronę pana Zagórskiego (w kierunku dawnej mleczarni), 

- prosił o dokonanie oględzin drogi w Baszowicach w kierunku pana Kaczmarskiego pod 

kątem zalewania posesji przez podwyższanie tej drogi. 

Radny pan Jerzy Domański zadał pytanie, czy będzie wykonany remont drogi wojewódzkiej 

Nowa Słupia – Bodzentyn. 

Radny pan Rafał Piasecki zadał pytanie, czy nie można powołać kierownika referatu 

inwestycyjnego bez ogłaszania konkursu na to stanowisko. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Sylwester Kozłowski również zwrócił się z prośbą o 

wykonanie tabliczek informacyjnych z numerami posesji dla miejscowości Mirocice. 

Pan Wójt odnosząc się do powyższych próśb i zapytań wyjaśnił, że: 

- drogi, które w tym roku będą wykonane w ramach Narodowego Programu Dróg Lokalnych 

tzw. „Schetynówek” zostały ustalone w ubiegłym roku, przy składaniu wniosku o 

dofinansowanie. Ich wykaz znajduje się w referacie inwestycyjnym. Droga Trzcianka – 

Kawkaz nie jest ujęta w tym wykazie i dlatego nie może być wykonana w ramach tego 

programu, 

- przypomniał, że nie jest jeszcze rozliczona modernizacja oświetlenia ulicznego, a w ramach 

projektu, który teraz realizujemy przewidziane są tylko trzy dobudowy na odcinkach: przy 

drodze do kościoła w Rudkach od ul. Kolejowej, na ul. 22 Lipca w Rudkach i podświetlenie 

kościoła w Dębnie. Innych dobudów w ramach tego projektu nie przewidujemy, 

- zostanie na razie wykonane tylko dojście dla pieszych po to, aby z tej tablicy informacyjnej 

na ul. Świętokrzyskiej turyści mogli korzystać. W późniejszym czasie, jeśli wygospodarowane 

zostaną środki finansowe spróbujemy na tym terenie wykonać parking samochodowy, 

- jeśli chodzi o gazyfikację to w końcowym etapie jest już wykonanie gazyfikacji miejscowości 

Bostów, gm. Pawłów graniczącej z naszą gminą ze średnicą o którą prosiliśmy i za którą 

zapłaciliśmy. Otwiera to drogę do gazyfikacji naszej gminy. Na razie nie podejmowaliśmy 

żadnych działań w tym zakresie, może to nastąpić już wkrótce, 

- droga w Sosnówce do pana Mergalskiego nie jest ujęta na ten rok w ramach tzw. 

„Schetynówek”  i dlatego w tym roku nie zostanie wykonana, 

- tablice informujące o numerach domów faktycznie są potrzebne, ale na ten cel w budżecie 

gminy na ten rok nie ma zagwarantowanych środków. W związku z tym nie może zapewnić, że  
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